
Protokół Nr 20/12
z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury,

Opieki Zdrowotnej i Sportu
w dniu 31 sierpnia 2012 roku.

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce, sala 101
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 12:00, zakończono o 12:48.
Przewodniczyła: Jerzy Wierzbicki -Przewodniczący Komisji
Protokółowała Joanna Korzeniewska - Obsługa Rady Miejskiej

Obecni:
Członkowie Komisji- wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji- zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na

jednego ucznia uczęszczającego do publicznych szkół podstawowych, oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych form wychowania
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne oraz osoby prawne inne niż
jednostki samorządu terytorialnego na terenie Gminy Sokółka.

4. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu
i Rekreacji w Sokółce.

5. Wolne wnioski

Ad.l.
Otwarcie i przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Komisji Oświaty wniósł o wprowadzenie do porządku obrad jako punktu 5
projektu uchwały w sprawie utworzenia na terenie gminy zespołów wychowania
przedszkolnego.
Komisjajednogłośnie przyjęła punkt do porządku obrad komisji.
Komisja obradowała wg. następującego porządku.

1. Otwarcie i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na

jednego ucznia uczęszczającego do publicznych szkół podstawowych, oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych i innych form wychowania
przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne oraz osoby prawne inne niż
jednostki samorządu terytorialnego na terenie Gminy Sokółka.

4. Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu
i Rekreacji w Sokółce.

5. Projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie gminy zespołów wychowania
przedszkolnego.

6. Wolne wnioski

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia.



Ad.3
Projekt uchwały w sprawie określenia wysokości dotacji przysługującej na jednego ucznia
uczęszczającego do publicznych szkół podstawowych, oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych i innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby
fizyczne oraz osoby prawne inne niż jednostki samorządu terytorialnego na terenie Gminy
Sokółka przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Radny R.Rybiński zapytał jakie kwoty dotacji na jednego ucznia są w mieście Sokółka.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że w ZSO dotacja na jednego ucznia wynosi 10020 zł.
rocznie, w ZSl 10280 zł., w SP Nr 1 7500 zł. i w Gimnazjum Nr 1 9230 zł .. Pokrycie w
subwencji to odpowiednio 56 %, 67 %, 73 % i 60 %.
Radna 1.Wysocka zapytała jaki będzie miała gmina zysk z przekształcenia szkoły w
stowarzyszenie.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że budżet na ten rok dla szkoły w Janowszczyźnie
wyniesie 670 tys. zł. subwencja pokrywa 222 tys. zł. to jest 39 %. Koszt jednego ucznia
wynosi 19 tys. zł. Przekazaliśmy 232 tys. zł. oszczędności mamy 330 tys. zł.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną.

Ad.4
Projekt uchwały w sprawie cen biletów za korzystanie z obiektów Ośrodka Sportu i Rekreacji
w Sokółce przedstawił Dyrektor OSiR Pan Mirosław Bielawski, wyjaśniając że zmiana ma na
celu to by stowarzyszenia nie prowadziły działalności komercyjnej polegającej na nauce
pływania.
Pan Piotr Rećko wyjaśnił, że klub sportowy nie prowadzi żadnej działalności komercyjnej,
pobierana jest jedynie składka członkowska. Klub nie chce zarabiać na nauce pływania.
Składki członkowskie są przekazywane na działalność statutową. Nie wykorzystujemy składu
osobowego pływalni, mamy osobistych trenerów opłacanych ze składek członkowskich.
Poprosił radnych o zmianę zapisu w projekcie uchwały i w § 1 punk l litera a dopisać i
niecki małej.
Radna E.Jakimik zgłosiła wniosek o wpisanie w § l punkt 1 litera a słów "i małej"
Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek radnej Jakimik.
Komisja 1 głosem "za" przy 2 "przeciw" i 3 "wstrzymujących się" odrzucili wniosek.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja 3 głosami "za" przy 1 "przeciw" i 2 "wstrzymujących się" wydała opinię pozytywną
do projektu uchwały.

Ad.S
Projekt uchwały w sprawie utworzenia na terenie gminy zespołów wychowania
przedszkolnego przedstawił Zastępca Burmistrza Krzysztof Szczebiot.
Dyskusji nie było.
Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.
Komisja jednogłośnie wydała opinię pozytywną do projektu uchwały.

Ad.6
Wolne wnioski
Radny R.Rybiński zapytał ile nauczycieli straciło prace w gminie Sokółka.
Z-ca Burmistrza K.Szczebiot wyjaśnił, że 9 nauczycieli straciło prace, części nie przedłużono
umów. Większość to nauczyciel Wychowania Fizycznego.
Na tym posiedzenie Komisji zakończono.



Protokółowała
Joanna Korzeniewska

Przewodniczyła
Jerzy Wierzbicki


